
Conclusies en afspraken

Van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO) van de Gemeente Oude 
IJsselstreek, gehouden op donderdag 7 juni om 21.00 uur in de DRU Cultuurfabriek te Ulft

Aanwezig: Ruben Driever, commissievoorzitter
Maaike Piscaer, commissiegriffier

Lokaal Belang 
Gerard Wildenbeest
Ine Hofs
Mia Verwaaijen

CDA
Guido Hakvoort
Lotte Pragt

SP
Suzan Tuit
Gerard Mientjes
Elja Versteeg

PvdA
Ton Menke
Sylvia van Londen
Onno van der Groep
 
VVD
Cécile Helmink
Esther Vosseberg-Raterink 

D66
Hayo Canter Cremers
Camiel Vanderhoeven

Voorts aanwezig Wethouder Peter van de Wardt (CDA)
Anton Arntz, directeur bedrijfsvoering Laborijn 

Ambtelijk aanwezig: Hannie Burcksen
Michel Ligtenbarg
Milad Lahdo
Tom Beskers
Ron Mestrom

Afwezig met afmelding: Miranda Steentjes (Lokaal Belang)
Sylvia Stuivenberg (CDA)



Onderwerp
Aard bespreking

Opening en mededelingen
Open gesprek
De nieuwe commissievoorzitter de heer Ruben Driever opent de vergadering en 
stelt zichzelf voor.

Afwezig:
- Miranda Steentjes (Lokaal Belang)
- Sylvia Stuivenberg (CDA)

De voorzitter informeert of de commissie zich kan vinden in de huidige 
opstelling. De commissie geeft aan dat de zitplaatsen ongewijzigd kunnen 
blijven.

De voorzitter informeert naar procedure van vraag/antwoord. De commissie 
spreekt haar voorkeur uit naar het werken met vragenrondes, waarbij eerst 
vanuit de fracties alle vragen worden geïnventariseerd, waarna de 
portefeuillehouder deze in zijn geheel beantwoord.  

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen agenda
Besluitvorming
Gewijzigd vastgesteld. 

Op verzoek van de fractie VVD worden de drie voorstellen die betrekking 
hebben op de GR Laborijn achtereenvolgens behandeld. Daarmee wordt 
agendapunt 4 (Begroting 2019 GGD NOG) agendapunt 2. Agendapunt 2 
(gewijzigde begroting Laborijn) wordt agendapunt 3. Agendapunt 3 (Zienswijze 
kadernota Laborijn) wordt agendapunt 4. 

Onderwerp
Aard bespreking

Conclusies en afspraken vergaderingen d.d. 8 februari 2018 
Besluitvorming
Ongewijzigd vastgesteld.

Onderwerp
Aard bespreking

Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming
De lijst is besproken en aangepast 

Moties   

Motie evaluatie subsidiebeleid 2018      
Mevrouw van Londen (PvdA) informeert naar de stand van zaken omtrent de 
motie evaluatie subsidiebeleid 2018. Wethouder Van de Wardt geeft een korte 
update en verzoekt de commissie om indien gewenst zelf punten aan te dragen 
die het college in de evaluatie en de terugkoppeling daarover kan meenemen. 
Mevrouw van Londen verzoekt de motie opnieuw te agenderen voor de 
volgende commissievergadering. 

Motie kinderen uit de armoede
De heer Mientjes (SP) vraagt naar de reden waarom de motie ‘Kinderen uit de 
armoede’ tijdens de vorige commissievergadering is afgevoerd. De heer Van de 
Wardt antwoord dat het college niet gaat over de agenda van de commissie, 
maar de commissie zelf. De motie is van de lijst bestuurlijke toezeggingen 
gehaald omdat de motie tijdens de raadsvergadering van 14 december 2017 is 
aangenomen en daarmee in uitvoering is genomen. Vanuit de commissie zijn er 
meerdere vragen naar de stand van de zaken omtrent de uitvoering van de 



motie. Wethouder Van de Wardt zegt toe om met een stand van zaken memo te 
komen.                                                                                                                     

De voorzitter vat de conclusies / oordelen samen in een commissieadvies en noemt daarbij de 
belangrijkste argumenten en eventuele minderheidstandpunten en voorbehouden.

Onderwerp
Aard bespreking

Jaarstukken en begroting Stadsbank Oost Nederland
Voorbereidende beraadslaging

Toezegging 
Wethouder Van de Wardt zegt toe de commissie een memo toe te sturen met de 
hoogte van het rentepercentage van leningen van de Stadbank Oost Nederland, 
plus de kosten van een mogelijke renteverlaging. 

Advies commissie: bespreekstuk in de raadsvergadering van 28 juni 

Onderwerp
Aard bespreking

Begroting 2019 GGD NOG
Voorbereidende beraadslaging

Mevrouw Versteeg (SP) heeft een aantal vragen voor de commissie en het 
college. Haar vraag is om deze punten als raad middels een zienswijze mee te 
geven aan het AB van de GGD NOG. Op verzoek van mevrouw Helmink (VVD) 
zal mevrouw Versteeg deze vragen schriftelijk naar de commissieleden sturen.

Toezegging 
Wethouder van de Wardt zegt toe dat de vragen van de fractie D66 (financiële 
verantwoording jeugdgezondheidszorg) schriftelijk zullen worden beantwoord.

Advies commissie: bespreekstuk in de raad van 28 juni

Onderwerp
Aard bespreking

Gewijzigde begroting 2018 en meerjarenbegroting 2019-2022 Laborijn
Voorbereidende beraadslaging

Advies commissie: hamerstuk in de raadsvergadering van 28 juni 

Onderwerp
Aard bespreking

Zienswijze kadernota Laborijn
Voorbereidende beraadslaging

Advies commissie: hamerstuk in de raadsvergadering van 28 juni 

Onderwerp
Aard bespreking

Initiatiefvoorstel versterking rol raad bij sturing op Laborijn
Voorbereidende beraadslaging

Vanuit de raad wordt er verschillend gedacht over de nut en noodzaak van een 
intergemeentelijke raadswerkgroep. De voorstanders zien het als een goede 
manier om als raad grip te houden op gemeenschappelijke regelingen. De 
tegenstanders zien te veel kans op rolvermenging en denken dat wens om meer 
informatie vanuit de raad ook op een andere manier kan worden ingericht. 



Vanuit meerdere partijen wordt de suggestie gedaan om het voorstel bij wijze 
van pilot eerst een jaar uit te proberen.

Advies commissie: bespreekstuk in de raadsvergadering van 28 juni

Onderwerp
Aard bespreking

Beleidsplan Inclusie
Voorbereidende beraadslaging

Mevrouw Verwaaijen (Lokaal Belang) meldt dat de agendering van dit stuk aan 
het einde van de vergadering niet publieksvriendelijk is. Voorstel is om hier in de 
toekomst met de agendering rekening te houden.

Advies commissie: bespreekstuk in de raadsvergadering van 28 juni

Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken 
Open gesprek
De heer Mientjes (SP) heeft een vraag over de overeenkomst die er recentelijk 
is gesloten met het NOC*NSF in het kader van het meedoen beleid. De fractie 
van de SP is van mening dat de aanmeldprocedure erg lastig is en vraagt de 
portefeuille om hier (nogmaals) naar te kijken.

Wethouder van de Wardt antwoord dat hij naar de betreffende bijeenkomst is 
geweest en juist van mening is dat aanmeldprocedure erg eenvoudig is. Zo vindt 
er bijvoorbeeld geen toets plaats over de inkomensgrens. Omdat het wel 
belangrijk is dat er een toetsing plaatsvindt, gaat dit middels een tussenpersoon. 
Wanneer blijkt dat in de praktijk de aanmeldprocedure toch te lastig is, dan zal 
daar uiteraard naar gekeken worden. Een zekere vorm van toetsing blijft echter 
noodzakelijk, omdat de regeling voor een bepaalde doelgroep bestemt is.

Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking 
Open gesprek
--

Onderwerp
Aard bespreking

Rondvraag 
Open gesprek
--

Sluiting: 23.30 uur 

Aldus vastgesteld door de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO) in zijn openbare 
vergadering van 20 september 2018.

de commissiegriffier de voorzitter
Maaike Piscaer Ruben Driever 


